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8D6N
首尔 / 南怡岛

+ 探索济州岛海女传奇
SEOUL / NAMI ISLAND

+ DISCOVER THE LEGACY OF JEJU HAENYEO

Korea
韩国

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.



Wearing Hanbok Visit
Changdeokgung Palace

穿韩服游昌德宫
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穿韩服游昌德宫
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采摘橘子体验
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采摘橘子体验
Jejumok-Gwana Government Office

济州牧官衙
Jejumok-Gwana Government Office

济州牧官衙

TOURIST ATTRACTIONS:

 

 
 

D1 DEPARTURE a INCHEON

 Wearing Hanbok visit Changdeokgung Palace
 (Closed on Monday, replace by Gyeongbok Palace)
 Dongmun Traditional Market

D2
ARRIVAL INCHEON b SEOUL
a JEJU ISLAND (MOB/L/D)

 Jeju Haenyeo Museum
 Discover the Legendary Haenyeo (Jeju’s Sea Women)
  • Visit and explore the working environment of the haenyeo
  • Hear the inspiring stories of these brave women
  • Take memorable photos with the haenyeo
  • Wait for them to return from the sea and enjoy
     freshly caught local seafood
       **If it cannot be arranged, replace by Aqua planet
 Seongsan Sunrise Peak
 Seongup Folk Village
 Rape Flowers Field (Seasonal)
 Tangerine Picking Experience
 (July & August: Blueberry Picking Experience)

D3 JEJU ISLAND (B/L/D)

 Sangumburi Crater
 Handam Coastal Walk
 Dodu-dong Coastal Rainbow Road
 Jejumok-Gwana Government Office
 Gwandeokjeong Pavilion

D4 JEJU ISLAND b GIMPO (B/L/D)

 Nami Island
 Begonia Bird Park
 HEI Museum
 Donut Cafe (One Donut Milkshake for each person)

D5
GIMPO b CHUNCHEON
b GAPYEONG b PAJU b GIMPO

(B/L/D)

 Namsamgol Hanok Village
 Myeongdong
 Duty Free Shop

D7 SEOUL (B/L/-)

 Seaweed Museum (DIY Seaweed Gimbap Experience)
 Sinsa-dong Garosu-gil Road
 Ikseon-dong Hanok Street

D6 GIMPO b SEOUL (B/L/D)

 Local Product Shop

D8
SEOUL b INCHEON a 
DEPARTURE (B/MOB)

SCHEDULE
JEJU ISLAND

 Discover the Legendary Haenyeo (Jeju’s Sea Women) - Enter the world of 
Jeju Haenyeo, these brave women who dive without oxygen tanks and collect seafood 
with their bare hands are known as the symbol of Jeju. Since 2015, Jeju Haenyeo culture 
was listed as a "UNESCO Intangible Cultural Heritage of Humanity" in 2016. During this 
visit, you will have the opportunity to explore a haenyeo workshop, learn about their 
unique working environment and traditional lifestyle, and hear touching stories passed 
down through generations. If weather and timing permit, you may also witness the 
haenyeo diving at sea and enjoy freshly caught and cooked seafood prepared by the 
divers themselves — a truly authentic taste of Jeju’s coastal heritage.

 Jeju Haenyeo Museum -  It exhibits the history of Jeju's haenyeo culture dating back 
to ancient times, with all the exhibits donated by the haenyeo themselves.

 Sangumburi Crater - this flat crater about 650 meters wide and 100 meters deep has 
been designated a Natural Monument. Resembling a circular stadium from above, it 
features diverse plant life.

 Jejumok-Gwana Government Office - The Jeju-mok Government Office was the 
political and cultural center of Jeju from the Tamna State through the Joseon era. Notable 
restorations include the Honghwagak, Yeonhuigak, Uyeondang, Gyullimdang, and 
Gwandeokjeong pavilions. The site also hosts annual nighttime events.

 Gwandeokjeong Palace - Built in 1405 as an auxiliary palace following 
Gyeongbokgung, this palace is also called the “Eastern Palace” because it is located to 
the east of the main palace.

GANGWON-DO

 Nami Island - the place was famous for its beautiful tree lined roads, the filming site of 
the popular Korean drama serial - “Winter Sonata”.

GYEONGGI-DO

 Begonia Bird Park -  Visit the Begonia Bird Park and admire the beautiful flowers, 
birds and pleasant gardens. Relax in the garden and enjoy the blooming flowers and the 
laughter of the birds in all seasons.

 HEI Museum - is an immersive art exhibition hall born from art and new technology.  
HEI Museum is the largest media art exhibition hall in Korea.

SEOUL

 Changdeokgung Palace - Built in 1405 as an auxiliary palace following 
Gyeongbokgung, this palace is also called the “Eastern Palace” because it is located to 
the east of the main palace. The current structure was rebuilt by King Gwanghaegun in 
1611. Harmoniously blending nature and architecture, it attracts many visitors and houses 
cultural heritage sites such as Injeongjeon Hall, Daejojeon Hall, Seonjeongjeon Hall, and 
Nakseonjae Hall.

 Sinsa-dong Garosu-gil Road - The street (also known as ‘artists' street’) has an 
eccentric flair thanks to its variety of charmingly decorated coffee shops, and designer 
stores. Garosu-gil is particularly popular in autumn when the golden ginkgo leaves begin 
to fall.

 Namsangol Hanok Village -  this village has five restored hanok (Traditional Korean 
house) premises, a pavilion, a traditional garden, a performance art stage, and a time 
capsule plaza, making it a perfect spot for locals and tourists to take a leisure walk.

HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)
✓ Aircity Hotel / Utop Ubless Hotel or Similar Class       x2 Nights
✓ L'art Gimpo Hotel / Ramada Encore By Wyndham Gimpo Han River Hotel or Similar Class   x2 Nights
✓ Fairfield by Marriott Seoul / Mercure Ambassador Seoul Magok or Similar Class    x2 Nights

✓ Cosmetics Shop    ✓ Ginseng Shop
✓ Liver Supplement Shop

SHOPPING STOP ✓ 6 Breakfast / 6 Lunch / 5 Dinner
Special Cuisine:
★ Seafood Abalone Hot Pot ★ Jeju Black Pork Bulgogi  ★ BBQ Shellfish+Pork Buffet
★ Mackerel Fish Hanjeongsik ★ Korean Pork Bone Potato Soup (Gamjatang)
★ Chicken Dakgalbi    ★ Ginseng Chicken  ★ Bibimbap

Disclaimer: Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

穿韩服体验
Hanbok Experience
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Credit: NaverCredit: Naver

观光景点：

 探索济州海女文化传奇 - 走进济州海女的世界——这群不带氧气瓶、徒手潜水采集海产的女性
勇士，被誉为济州的象征。济州海女文化于2015年起，陆续被认定为「国家重要渔业遗产」、
「国家非物质文化遗产」、并于2016年列入「联合国教科文组织人类非物质文化遗产」，2023
年更获选为「全球重要农业文化遗产」。您将有机会参观海女工作室，深入了解海女的工作环
境与生活方式，聆听她们代代相传的动人故事。若天气与时间允许，更可亲眼目睹海女下海作
业，随后品尝她们亲手现采现煮的新鲜海产，体验最地道的海味人生。

 海女博物馆 - 济州海女文化被联合国教科文组织列入人类非物质文化遗产名录。展示着历史可
追溯至公元前的济州海女文化。所有展品均由海女捐赠。实际上，海女的家也被搬到了这里，
详细展示着饮食文化、育儿文化、半渔半农和永登神祭文化等。

 山君不离 - 它被指定为天然纪念物，位于济州岛东南部，是一个平坦的火山口，从上方俯瞰，
这个火山口看起来像是一个人工建造的圆形体育场。火山口内拥有丰富的植物群落。北侧生长
着南大城植被，如红刺树和木兰树，还有稀有的冬草莓。南侧则覆盖着温大林植被，如常绿树
、枫树和山草莓树。

 济州牧官衙 - 从耽罗国到朝鲜时代，掌管济州的政治、行政与文化，发挥中枢作用的官衙(地方
官厅)设施。自1991年起实施第四次挖掘调查，2002年12月复原了弘化阁、延曦阁、友莲堂、橘
林堂与观德亭等，每年实行夜间开放。

 观德亭 - 济州岛的古老建筑物之一，于1448年由济州牧师建造，目的是训练私兵和培养尚武精
神。梁上绘有十长生图、赤壁大捷图和大狩猎图等壁画，匾额由安平大君（朝鲜时代王子）亲
笔提写。朝鲜时代隶属于济州牧官衙。

济州岛

 海棠飞禽公园 - 参观秋海棠鸟园，欣赏美丽的花朵、鸟类和宜人的花园。在花园中疗养
，欣赏四季花开和鸟儿的欢笑。在韩国体验羊驼、山羊等大自然的奇妙。

 HEI Museum - 是一座由艺术与新技术共同诞生的沉浸式艺术展厅韩国最大的媒体艺术
展厅。

京畿道

 昌德宫 - 于1405年继景福宫之后建立的别宫，因位于正宫景福宫的东面，所以也称为“
东阙”。从朝鲜第9代王成宗开始便有许多君王在此居住，于是成为起本宫作用的宫殿。
现在的宫殿是1611年由光海君重新建立而成的，自然与人工相协调，吸引了众多游客前来
参观，内有仁政殿、大造殿、宣政殿、乐善斋等文化遗产。

 新沙洞林荫树路 - 被称为“艺术家之路”的新沙洞林荫路周边汇聚了众多美丽精致的咖
啡厅、餐厅以及设计师专卖店，处处充满异国氛围。

 南山谷韩屋村 - 内有五栋传统韩屋、传统工艺展馆、泉雨阁、传统庭院、时间纪念广场
等建筑。进入将古时的韩屋复原而成的南山谷韩屋村内，首先映入眼帘的便是莲花池青鹤
池和泉雨阁。穿过泉雨阁广场沿石阶上行，即可欣赏到原本分布于首尔各地，后迁移至此
的韩屋，通过韩屋亦可了解到以前韩国人的生活方式。

首尔
。

第一天 启程 a 仁川

第二天 抵达仁川 b 首尔 a 济州岛
(机上用餐/午/晚)

 穿韩服游昌德宫 (周一闭馆，改为参观景福宫)

 东门市场

第三天 济州岛 (早/午/晚)

 海女博物馆（苦尽柑来遇见你拍摄地）

 探索海女传奇
  • 参观以及了解海女工作环境

  • 聆听海女的故事

  • 与海女拍照

  • 等待海女回来，品尝美味的当地海鲜
   **如安排不到将改为水族馆Aquaplanet

 城山日出峰
 城邑民俗村
 油菜花田 （季节限定）

 采摘橘子体验 （7-8月：采摘蓝莓体验）

第四天 济州岛 b 金浦 (早/午/晚)

 山君不离（苦尽柑来遇见你拍摄地）

 汉潭海岸散步路（苦尽柑来遇见你拍摄地）

 道头洞彩虹海岸道路
 济州牧官衙（苦尽柑来遇见你拍摄地）

 观德亭

第五天
金浦 b 春川 b 加平
b 坡州 b 金浦 (早/午/晚)

 南怡岛
 海棠飞禽公园
 HEI Museum
 Donut咖啡厅（每人一杯甜甜圈奶昔）

第六天 金浦 b 首尔 (早/午/晚)

 紫菜博物馆 （DIY紫菜包饭）

 新沙洞林荫树路
 益善洞

第七天 首尔 (早/午/-)

 南山谷韩屋村
 明洞
 免税店

第八天 金浦 b 仁川 a 回程 (早/机上用餐)

 土产店

✓ 6 早餐 / 6 午餐 / 5 晚餐
风味餐：
★ 鲍鱼海鲜火锅   ★ 黑猪炒肉  ★ 烤贝类+烤肉自助餐
★ 青花鱼韩定食   ★ 马铃薯猪骨汤  ★ 春川炒鸡
★ 人参鸡    ★ 韩式拌饭

酒店住宿（6 晚）
✓ 济州岛Air City/Utop Ubless 酒店或同级    x 2 晚
✓ 金浦艺术酒店/汉江华美达安可温德姆酒店或同级   x 2 晚
✓ 首尔万枫酒店/Mercure Ambassador Seoul Magok或同级  x 2 晚

✓ 化妆品总汇           ✓ 人参专卖店
✓ 护肝宝专卖店

购物店

 南怡岛 - 韩剧《冬季恋歌》男女堕入爱河的外景拍摄地。漫步于罗曼蒂克的林荫道。参观剧情
介绍和不同的拍摄点。

江原道
。

免责声明：必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

精简行程

The Handam Coastal Trail
汉潭海岸散步路

The Handam Coastal Trail
汉潭海岸散步路



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

旅游质讯 General Information 

  •韩国 SOUTH KOREA• 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

SOUTH KOREA : +82

韩国                     : +82

South Korea is 1 hour ahead of Malaysia

韩国标准时差快马来西亚时间1小时

KRW 1000 = MYR 3.30

1000 韩币 = 马币 3.30

Voltage - 220 V

电压 - 220伏特

GD Partner:

2 Round pins
*Please bring a universal electric plug adapter

两个圆脚头插座
＊请自带多功能插座

SOUTH KOREAN WON -  KRW

韩币 - KRW

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Spring 春季
03月 – 05月
Mar to May
24℃ - 10℃

Summer 夏季
06月 – 08月
Jun to Aug
30℃ - 15℃

Autumn 秋季
09月 – 11月
Sep to Nov
20℃ - 10℃

Winter 冬季
12月 – 02月
Dec to Feb
7℃ - -8℃

Each individual are entitled to check in 1 luggage of
not more than 20kg and a hand carry bag not more
than 7kg.
每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，
以及托运行李不超过20公斤

* 许多信用卡在韩国都能通行

* Credit cards are used widely in South Korea
  card are mostly widely used.

A330 Boeing 777/748


